
SZEKSZÁRD MEGYEI JOGÚ VÁROS ÖNKORMÁNYZATA  

KÖZGYŰLÉSÉNEK 

HUMÁN BIZOTTSÁGA 

 
 

Iktatószám: IV.125-1/2015. 

 

 

JEGYZŐKÖNYV 

 

 

Amely készült Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Humán Bizottságának 

2015. február 5-én (csütörtökön) 8 órakor a Polgármesteri Hivatal II. emeleti Műszaki Tárgyalóban 

megtartott rendes üléséről. 

 

Jelen vannak:  Csillagné Szánthó Polixéna elnök, 

 Dr. Máté István, 

 Pap Máté, 

  Zaják Rita. 

 Dr. Faludiné Uzsoki Valéria, 

 Nepp Péter és 

 Takács Zoltán bizottsági tagok. 

 

Tanácskozási joggal megjelentek:  

 

Polgármesteri Hivatal részéről:  Majnay Gábor osztályvezető, 

Asztalos Adrienn sport és ifjúsági referens, 

Ácsné Oláh Gabriella a Szekszárdi Civil Kerekasztal elnöke. 

 

       A jegyző megbízásából:  dr. Nagy Tímea jogi és bizottsági referens, 

jegyzőkönyvvezető. 

  

Meghívottak:   Némedi Péter ügyvezető elnök, 

  Kárpáti Zoltán egyesületi elnök, 

  Szabó Noémi szakmai igazgató.  

        

 

Az elnök megállapítja, hogy a 7 tagú bizottságból 7 fő bizottsági tag jelen van, a bizottság 

határozatképes, megnyitja az ülést. 

 

Csillagné Szánthó Polixéna bizottsági elnök: Köszönti a megjelenteket. Javasolja, hogy a bizottság 

jegyzőkönyv-hitelesítőnek Dr. Faludiné Uzsoki Valériát válassza meg. 

 

A bizottság 7 igen szavazattal Dr. Faludiné Uzsoki Valériát választotta meg jegyzőkönyv-

hitelesítőnek. 

 

Az elnök szavazásra teszi fel a napirendre vonatkozó javaslatot, amelyet a bizottság 7 igen 

szavazattal elfogadott, és megállapította a következő napirendet: 

 

 

NAPIREND 

 

 

1. napirendi pont: 

A Kosárlabda Sport Club Szekszárd működése és terveinek bemutatása 

(15elot12 sz. előterjesztés) 
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Előterjesztő: Asztalos Adrienn sport- és ifjúsági referens 

Meghívott: Némedi Péter ügyvezető elnök 

 

2. napirendi pont: 

A Szekszárdi UFC működése és terveinek bemutatása 

(15elot13 sz. előterjesztés) 

Előterjesztő: Asztalos Adrienn sport- és ifjúsági referens 

Meghívott: Kárpáti Zoltán egyesületi elnök 

 

3. napirendi pont: 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének……/2015. (……) önkormányzati 

rendelete a  közpénzek felhasználásának átláthatóságáról, valamint az államháztartáson kívüli 

források átadásáról és átvételéről (tervezet) 

(25. sz. közgyűlési előterjesztés) 

Előterjesztő: Majnayné Sajben Anna igazgatóságvezető 

 

4. napirendi pont: 

Javaslat a Szekszárd Városi Ifjúsági Érdekegyeztető Fórum tagjainak megválasztására (17. sz. 

közgyűlési előterjesztés) 

Előterjesztő: Asztalos Adrienn sport- és ifjúsági referens 

 

5. napirendi pont: 

Javaslat a Mecénás Tehetséggondozó támogatás keretén belül kapott összegek felhasználási és 

elszámolási idejének módosítására 

(15elot3 sz. előterjesztés) 

Előterjesztő: Asztalos Adrienn sport- és ifjúsági referens 

 

6. napirendi pont: 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének …./2015. (….) önkormányzati 

rendelete a helyi közművelődési feladatok ellátásáról (tervezet)  

(9. sz. közgyűlési előterjesztés) 

Előterjesztő: Pócs Margit közművelődési és civil kapcsolatok referense 

 

7. napirendi pont: 

Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyűlése 2015. évi munkatervének kiegészítésére 

(írásbeli előterjesztés) 

Előterjesztő: Csillagné Szánthó Polixéna elnök 

 

8. napirendi pont: 

Egyebek 

 

 

1. napirendi pont: 

A Kosárlabda Sport Club Szekszárd működése és terveinek bemutatása 

(15elot12 sz. előterjesztés) 

Előterjesztő: Asztalos Adrienn sport- és ifjúsági referens 

Meghívott: Némedi Péter ügyvezető elnök 

 

Némedi Péter ügyvezető elnök: Ismerteti az előterjesztést. 

 

Csillagné Szánthó Polixéna bizottsági elnök: Hány résztvevő csapat van? 

 

Szabó Noémi szakmai igazgató: 14 résztvevő csapat van. 
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Némedi Péter ügyvezető elnök: Tájékoztatja a bizottság tagjait a Kosárlabda Sport Club jelenlegi 

pénzügyi helyzetről. 

 

Csillagné Szánthó Polixéna bizottsági elnök: Egy negyedik ponttal egészítené ki a határozati 

javaslatot: „A bizottság gratulál az új vezetők megválasztásához, eredményes sikeres munkát kíván 

ebben az évben”. 

 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el.  

 

Az elnök szavazásra teszi fel a kiegészített határozati javaslatot, amelyet a bizottság 7 igen 

szavazattal egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Humán Bizottságának 14/2015. (II. 5.) határozata 

A Kosárlabda Sport Club Szekszárd működése és terveinek 

bemutatása 

 

1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

Humán Bizottsága a Kosárlabda Sport Club Szekszárd szakmai 

beszámolóját elfogadja. 

 

2. A Bizottság megköszöni az egyesület eddig végzett munkáját és 

a jövőre vonatkozó tervek megvalósításához sok sikert kíván. 

 

3. A Bizottság felkéri a Kosárlabda Sport Club Szekszárd 

egyesületet, hogy a jövőre vonatkozóan is keressen pályázati 

lehetőségeket működésükhöz, illetve rendezvényeik 

szervezéséhez. 

 

4. A Bizottság gratulál az új vezető megválasztásához, 

eredményes, sikeres munkát kíván. 

 

Határidő:  2015. február 5. 

Felelős:  Csillagné Szánthó Polixéna HB elnök 

 

2. napirendi pont: 

A Szekszárdi UFC működése és terveinek bemutatása 

(15elot13 sz. előterjesztés) 

Előterjesztő: Asztalos Adrienn sport- és ifjúsági referens 

Meghívott: Kárpáti Zoltán egyesületi elnök 

 

Csillagné Szánthó Polixéna bizottsági elnök: Köszönti az egyesületi elnököt, és gratulál a 

kinevezéséhez. 

 

Kárpáti Zoltán egyesületi elnök: Ismerteti szakmai pályafutását, az egyesület céljait, cél kitűzéseit. 

 

Zaják Rita képviselő: Azt hallotta, hogy a TAO elszámolásokkal komoly gondok voltak, és elég 

jelentős összegről van szó. Ezt hogyan rendezte a vezetőváltás kapcsán? 

 

Kárpáti Zoltán egyesületi elnök: 2011-2012-es pályázati évben elkészült egy öltöző felújítási 

projekt, kb. 240 millió forint értékben, melynek megvalósulása húzódik a város és az egyesület 

viszonya miatt. Bízik benne, hogy rövid időn belül ez a helyzet megoldódik. Folyamatos egyeztetések, 

tárgyalások zajlanak. A 2011-2014. évek nincsenek elszámolva. A leváltott vezető annyit tett, hogy 

felkeresett egy Sportfinanszírozási Kft.-t ezeknek a pályázatoknak a lebonyolítása kapcsán, és 2011-
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2012. évekre vonatkozóan kötött egy szóbeli megállapodást. Azt gondolja, a mindenkori vezető 

felelőssége az adott időszakra vonatkozó elszámolás.  

 

Csillagné Szánthó Polixéna bizottsági elnök: Az átadás-átvétel akkor folyamatban van? 

Kárpáti Zoltán egyesületi elnök: Igen, azért is nyilatkozott úgy az újságban, hogy ebben a 

helyzetben ezt nem lehet egyik napról a másikra megtenni.  

 

Zaják Rita képviselő: Mi volt az oka annak, hogy az öltöző felújítás 2011. évtől eddig nem 

valósulhatott meg? 

 

Kárpáti Zoltán egyesületi elnök: Úgy tudja, hogy a város nem biztosította az önrészt.  

 

Csillagné Szánthó Polixéna bizottsági elnök: A másik két óvoda miért nem kapcsolódott be ebbe a 

programba? Miért nem engedte a felnőtt csapatot elindulni a megye első osztályba? 

 

Kárpáti Zoltán egyesületi elnök: Még nem tud erre válaszolni, mert még nem látja át az egész 

működést. Tavaly a megye második osztályban indult a csapat, az elért eredmény alapján mehettek 

volna tovább, de a környékbeli csapatok megvétózták ezt a döntést.  

 

Takács Zoltán bizottsági tag: Az utánpótlás nevelésből tudják pótolni a három eligazolt játékost? 

 

Kárpáti Zoltán egyesületi elnök: Kakasdról tudtak igazolni egy játékost, és egy kivételes tehetségű 

16 éves játékost. Az utánpótlás játékosok között is nagyon sok tehetséges futballista van.  

 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Csillagné Szánthó Polixéna bizottsági elnök: Kéri, hogy egészítsék ki a határozati javaslatot azzal, 

hogy: „ A Bizottság gratulál az új vezető megválasztásához, eredményes, sikeres munkát kíván.” 

 

Az elnök szavazásra teszi fel a kiegészített határozati javaslatot, amelyet a bizottság 7 igen 

szavazattal egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Humán Bizottságának 15/2015. (II. 5.) határozata 

A Szekszárdi UFC működése és terveinek bemutatása 

 

1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

Humán Bizottsága a Szekszárdi UFC szakmai beszámolóját 

elfogadja. 

 

2. A Bizottság megköszöni az egyesület eddig végzett munkáját és 

a jövőre vonatkozó tervek megvalósításához sok sikert kíván. 

 

3. A Bizottság felkéri a Szekszárdi UFC egyesületet, hogy a 

jövőre vonatkozóan is keressen pályázati lehetőségeket 

működésükhöz, illetve rendezvényeik szervezéséhez. 

 

4. A Bizottság gratulál az új vezető megválasztásához, 

eredményes, sikeres munkát kíván. 

 

Határidő:  2015. február 5. 

Felelős:  Csillagné Szánthó Polixéna HB elnök 
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3. napirendi pont: 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének……/2015. (……) önkormányzati 

rendelete a  közpénzek felhasználásának átláthatóságáról, valamint az államháztartáson kívüli 

források átadásáról és átvételéről (tervezet) 

(25. sz. közgyűlési előterjesztés) 

Előterjesztő: Majnayné Sajben Anna igazgatóságvezető 

 

Majnayné Sajben Anna igazgatóságvezető: Ismerteti az előterjesztést. 

 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 7 igen szavazattal 

egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Humán Bizottságának 16/2015. (II. 5.) határozata 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének 

…/2015. (…) önkormányzati rendelete a közpénzek 

felhasználásának átláthatóságáról, valamint az államháztartáson 

kívüli források átadásáról és átvételéről (tervezet) 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

Humán Bizottsága a közpénzek felhasználásának átláthatóságáról, 

valamint az államháztartáson kívüli források átadásáról és átvételéről 

szóló rendelettervezetet a Közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 

 

Határidő:  2015. február 5. 

Felelős:  Csillagné Szánthó Polixéna HB elnök 

 

 

4. napirendi pont: 

Javaslat a Szekszárd Városi Ifjúsági Érdekegyeztető Fórum tagjainak megválasztására  

(17. sz. közgyűlési előterjesztés) 

Előterjesztő: Asztalos Adrienn sport- és ifjúsági referens 

 

Asztalos Adrienn sport- és ifjúsági referens: Ismerteti az előterjesztést.  

 

Csillagné Szánthó Polixéna bizottsági elnök: Évi hány alkalommal veszi ez igénybe a résztvevőket? 

 

Asztalos Adrienn sport- és ifjúsági referens: Évente kétszer ülésezik.  

 

Zaják Rita képviselő: Nem tudja támogatni, szeretne bizottsági tag lenni.  

 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 6 igen szavazattal, 

tartózkodás nélkül, 1 nem szavazat mellett elfogadott, és a következő határozatot hozta: 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Humán Bizottságának 17/2015. (II. 5.) határozata 

Javaslat a Szekszárd Városi Ifjúsági Érdekegyeztető Fórum 

tagjainak megválasztására 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

Humán Bizottsága a Szekszárd Városi Ifjúsági Érdekegyeztető Fórum 

önkormányzati oldalának képviseletére 

 

   dr. Haag Éva 

                                                                             Csillagné Szántó Polixéna 

   Pap Máté és 

   Szabó Balázs 

 

képviselőket javasolja a Közgyűlésnek megválasztani. 

 

Határidő:  2015. február 5. 

Felelős:  Csillagné Szánthó Polixéna HB elnök 

 

5. napirendi pont: 

Javaslat a Mecénás Tehetséggondozó támogatás keretén belül kapott összegek felhasználási és 

elszámolási idejének módosítására 

(15elot3 sz. előterjesztés) 

Előterjesztő: Asztalos Adrienn sport- és ifjúsági referens 

 

Asztalos Adrienn sport- és ifjúsági referens: Ismerteti az előterjesztést.  

 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 7 igen szavazattal 

egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Humán Bizottságának 18/2015. (II. 5.) határozata 

Javaslat a Mecénás Tehetséggondozó támogatás keretén belül 

kapott összegek felhasználási és elszámolási idejének 

módosítására  
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

Humán Bizottsága a Garay János Gimnázium - GJG Színpad PTE 

IGY Gyakorlóiskola – Táncművészeti Tagozat kérelmére a 

szerződésben foglaltak alapján a felhasználási időt 2015. március 31-

ig, az elszámolási határidőt 2015. április 30-ig meghosszabbítja. 

 

 

Határidő:  2015. február 5. 

Felelős:  Csillagné Szánthó Polixéna HB elnöke 

 

 

6. napirendi pont: 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének …./2015. (….) önkormányzati 

rendelete a helyi közművelődési feladatok ellátásáról (tervezet)  

(9. sz. közgyűlési előterjesztés) 

Előterjesztő: Pócs Margit közművelődési és civil kapcsolatok referense 

 

Majnay Gábor osztályvezető: Ismerteti az előterjesztést.  

 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el.  
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Az elnök szavazásra teszi fel a rendelet tervezetet, amelyet a bizottság 7 igen szavazattal 

egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Humán Bizottságának 19/2015. (II. 5.) határozata 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének 

…./2015. (….) önkormányzati rendelete a helyi közművelődési 

feladatok ellátásáról (tervezet)  

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

Humán Bizottsága a helyi közműlevődési feladatok ellátásáról szóló 

rendelettervezetet a Közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 

 

Határidő:  2015. február 5. 

Felelős:  Csillagné Szánthó Polixéna HB elnöke 

 

 

7. napirendi pont: 

Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyűlése 2015. évi munkatervének kiegészítésére 

(írásbeli előterjesztés) 

Előterjesztő: Csillagné Szánthó Polixéna elnök 

 

Csillagné Szánthó Polixéna bizottsági elnök: Ismerteti az előterjesztést.  

 

Zaják Rita képviselő: A javaslat szerint a második pontban az aktívan működő civil szervezetekről 

van szó. Lehet, hogy a bizottság régi tagjai ismerik a civil szervezeteket és működésüket, de az új 

tagok nem.  

 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 6 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett, nem szavazat nélkül elfogadott, és a következő határozatot hozta: 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Humán Bizottságának 20/2015. (II. 5.) határozata 

Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyűlése 2015. évi 

munkatervének kiegészítésére 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

Humán Bizottsága a hatáskörébe tartozó javaslatok beépítését nem 

javasolja a Közgyűlés munkatervébe, figyelemmel arra, hogy a 

kiemelkedő civil szervezetekkel kapcsolatos ügyek tárgyalása már 

szerepel a bizottság 2015. évi munkatervében. 

 

Határidő:  2015. február 5. 

Felelős:  Csillagné Szánthó Polixéna HB elnöke 

 

 

8. napirendi pont: 

Egyebek 

 

Zaják Rita képviselő: Hallottak-e már arról a pécsi kezdeményezésről, aminek a neve „Enni adok-

enni kapok”? Azt szeretné, hogy az ő választókerületében legyen hasonló kezdeményezés. Elvi 

támogatást szeretne kérni a bizottság tagjaitól. 
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Csillagné Szánthó Polixéna bizottsági elnök: Elmondja, hogy őt is megkeresték már ilyen témában, 

nagyon tetszik neki ez a kezdeményezés. 

 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el, az elnök a bizottság rendkívüli ülését 10 óra 25 

perckor berekeszti.  

 

 

K.m.f. 

 

 

Csillagné Szánthó Polixéna 

Humán Bizottság elnöke 

 

Jegyzőkönyv-hitelesítő: 

 

 

Dr. Faludiné Uzsoki Valéria 

          bizottsági tag 

 

 

 

A jegyzőkönyvet készítette: 

 

 

dr. Nagy Tímea 

jogi és bizottsági referens, jegyzőkönyvvezető 

 

 

 

Ellenjegyzem: 

 

 

 

             Dr. Göttlinger István 

                     jegyzőt helyettesítő aljegyző 


